
 
 

 

 

Tarnów, 2 listopada 2022 r. 

KRM.0003.585.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXIII sesji Rady Miejskiej 27 października 2022 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna Krakowska przedstawiła 

problem z „porzuconymi hulajnogami”. Zwróciła się do Prezydenta z prośbą o kontakt z firmą, która 

zajmuje się i nadzoruje wypożyczanie hulajnóg, aby podjąć próbę uregulowania tej kwestii poprzez 

wprowadzenie zasad pozostawiania hulajnóg po skorzystaniu z nich.  
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